
 

 

Verslag vergadering kring Postcoderoos Zon op Andermans Dak 

   Maandag 28 april 2025 om 20.00 uur 

 

Aanwezig:   Algemene Ledenvergadering kring Zon op Andermans Dak. 
 
Datum: maandag 28 april 2025 om 20.00 uur.  
Locatie:  Ontmoetingskerk, Slangenburg 3 Dordrecht. 
 
 

1. Opening. 
Arjan te Raa, voorzitter van het kringbestuur ZoaD, opent de vergadering en 
heet iedereen van harte welkom.  
Er zijn 13 leden aanwezig incl. het kringbestuur ZoaD.  

 
2.  Agenda. 
 Geen wijziging op de agenda en geen mededelingen. 

 
3. Verslag vergadering Kring ZoaD van 8 april 2024.  

Er zijn geen opmerkingen, het verslag wordt vastgesteld met dank aan de 
secretaris. 

 
4. Nieuws over de zonnedaken 

Algemeen; In augustus 2024 is als gevolg van de migratie door de fabrikant de 
omvormers van Papendrecht, Pullen en de Ontmoetingskerk verhuist naar een 
ander platform. Zie op onze website de tijdelijke oplossing hiervoor.  
 
Ontmoetingskerk; Er zijn geen storingen opgetreden. Inspectie is op de 
panelen uitgevoerd, deze zijn redelijk schoon. Door de regen is het stof eraf 
gespoeld. Er zijn geen schades ontstaan door de harde wind die enkele keren 
is geweest in 2024. 
 
Pullen; De 2 omvormers in de hal WD 34, zijn op verzoek van de nieuwe 
eigenaar verplaatst naar het dak. De installatie is daarna gekeurd en in orde 
bevonden. De kosten voor de verhuizing zijn betaald door de nieuwe eigenaar 
van de hal. 
 
Papendrecht; Ten gevolge van een defecte koelventilator van een omvormer 
bleef het vermogen ervan wat achter. Onder garantie is de omvormer 
vervangen. 
 



Maria Montessori; De datacommunicatie heeft wat problemen gehad. Dit 
verholpen door het plaatsen van een onafhankelijke 5G-router. Er zijn 2 
defecte optimizers onder garantie vervangen. 
 
Stadsdepot; Er zijn 2 defecte optimizers onder garantie vervangen. 
 
 

6. Status en ontwikkeling van “onze” daken 
Ton Koedooder presenteert de opbrengstgrafieken van de 6 daken over het 
jaar 2024. Ten opzichte van 2022 en 2023 was het jaar 2024 een minder goed 
jaar voor onze zonnestroom installaties. Ten gevolge van het lagere aantal 
zonne-uren. 
 
Begin 2024 begon met een relatief hoge vergoeding per opgewekte kWh.    
Ten gevolge van een toename van zonneparken en windenergie daalde na het 
2e kwartaal de energieprijzen naar het niveau die ongeveer gelijk is aan de 
vergoeding van 2019. 
Bij het afsluiten van nieuwe contracten in 2025, is de verwachting is dat de 
prijzen nog verder zullen dalen.  
 
Naar aanleiding van een vraag uit de zaal, of bekend is dat opgewekte groene 
energie een betere vergoeding zal opleveren, is niet te beantwoorden. 
 

 

 
 

 
5. Jaarcijfers CDE 

Raymond van der Stelt presenteert de voorlopige jaarcijfers 2024 van de 
coöperatie. 
 
 



6. Uitkering aan de leden 
De uitkering per project is als volgt: 
                2024 
Dak Maria Montessorilaan  280 Wp = € 14,50 per paneel ( €14,03) 
Dak Jade    280 Wp = € 14,50 per paneel ( €14,03) 
Dak Burgemeester Keijzerweg 285 Wp = € 14,76 per paneel ( €14,28) 
Dak Pullen WDW 32  300 Wp = € 15,54 per certificaat ( €15,03) 
Dak Pullen WDW 34  300 Wp = € 15,54 per certificaat ( €15,03) 
Dak Ontmoetingskerk  300 Wp = € 46,47 per certificaat ( €45,72) 

 
 

7. Ontwikkelingen in de CDE 
Arjan te Raa meldt zijn voornemen om in 2026 af te treden als bestuurslid van 
de Coöperatie CDE. Uitnodiging aan belangstellende leden zich aan te melden 
als kandidaat om zijn plaats in te nemen.  

 
Zonneparken  
Drechtse energie in samenwerking met Eneco en Solarfields/Novar 
ontwikkelen de zonneparken Betuwelijn en Kijfhoek 
Zonnepark Betuwelijn met 22.400 panelen van 640Wp. Inschrijving voor 
participaties is gesloten. 
Zonnepark Kijfhoek; zonnepark met 72.000 panelen is het vergunningstraject 
ingegaan en in 2024 door de gemeente verleend. De beroepsperiodes lopen 
nog, hiervan wordt in 2025 de afronding verwacht. 

In Hardinxveld-Giesendam is een potentieel 3e veld gepland. 

Naar aanleiding van een vraag uit de zaal of energieopslag zinvol is wordt 
afgesproken dat dit zal worden onderzocht. 

8. Website CDE  https://drechtseenergie.nl/  
Aandacht voor de website CDE, deze bevat veel informatie over de kring 
ZoaD. 
 

9. Rondvraag 
 Het bestuur wordt bedankt voor de goede zorgen. 
 Vraag: Is er een risico te verwachten in verband met netcongestie? 

Antwoord: Dit zal niet het geval zijn met mogelijk de uitzondering van Maria 
Montessori. i.v.m. de installatiegrootte. Stedin heeft hierover contact 
opgenomen voor inventarisatie van de mogelijkheden. 


